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                                                                                                                           127.sjednica 

 

                                                                ZAPISNIK 

 

 

                   Sa sastanka sjednice  Školskog odbora koji je održan 26.06. 2017. godine u 

prostorijama Osnovne škole Antun Gustav Matoš, s početkom u 17,30 sati. Na 

sastanku su prisutni   članovi Školskog odbora: Nevenka Kovačević, Tatjana Vuko-

Pejak, Luka Jurić, Marinko Beljo, Mario Adamović te ravnateljica Ljiljana Bandić. 

Opravdano odsutni: Katica Popović i Dragan Grbešić.  Sjednicu je sazvala  

ravnateljica škole,Ljiljana Bandić. 

 

                                                               DNEVNI RED 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice, 

        2.   Izvješće ravnateljice škole za proteklu nastavnu godinu i osvrt na rad Školskog odbora, 

        3. Razno. 

Sjednicu je otvorila  ravnateljica Bandić, te predala riječ predsjednici ŠO Nevenki Kovačević. 

Pod prvom točkom dnevnog reda usvojen je zapisnik sa prethodne sjednice te se prešlo na 

drugu točku dnevnog reda. Ravnateljica Bandić podnijela je iscrpno izvješće o radu škole za 

nastavnu godinu 2016./2017. Izvijestila je nazočne članove da je odrađeno 175 nastavnih dana 

u 37 tjedana, ostvareno je sve što je planirano od redovne nastave, izborne, dopunske i 

dodatne, izvannastavnih i izvanškolskih aktivnosti. Redovito su održavane priredbe i 

obilježavanja od Dana kruha, Božićne priredbe, Valentinova, Uskrsnih radionica, Matoš festa, 

Noć knjige, Dan kravate, Dan ružičastih čarapa, obilježavanje dana vezanih za Domovinski 

rat, završne priredbe , sudjelovanja u obilježavanju Dana općine, HAK, pokazne vježbe 

vatrogasaca, gostovanje pisca Hrvoje Hitreca  itd. Učenici su sudjelovali na školskim 

natjecanjima do županijskih gdje se iz niza predmeta ostvarilo zavidne rezultate, i tu je 

ravnateljica Bandić istaknula sve i koje. Također je i ostvarena škola plivanja, škola u prirodi 

za učenike 3. i 4. razreda, jedino nije ostvaren zajednički izlet na nivou cijele škole jer se 

nitko nije javio na javni poziv. Skoro svi učenici su obuhvaćeni u školskoj prehrani, i nose se 

školske uniforme. Zaposleno je tri asistenta te dvoje novih učitelja nakon odlaska starih i 

knjižničarka kao zamjena za porodiljni dopust.Radi školski vrt, zadruga, robotika te se planira 

ako se pokaže zanimanje otvoriti posebni odjel za suvremeni ples koji bi bio područni odjel 

Glazbene škole iz Vinkovaca. Zbog povećanog broja prilagođenih učenika u sadašnjem 5. 

razredu, zatraženo je podijela budućeg šestog razreda na dva odijela od osnivača. Nakon 

izlaganja ravnateljice Bandić, izvješće je usvojeno. Prešlo se na točku tri, gdje je ravnateljica 

izvijestila članove o podijeli svjedodžba, upisima u srednju školu i sanaciji sanitarnih čvorova 

za učenike čiji će se radovi obaviti tijekom ljeta. 



  Kako nije više bilo pitanja niti prijedloga, sjednica je završena u 18 sati. 
 
 
 
Zapisničar:                                                           Predsjednica ŠO: 

 

 

 

 


